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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 14.09.2024 do 18.10.2024 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- ve funkci jediného akcionáře, který vykonává podle § 12 zákona č. 90/2012 Sb., 

o obchodních společnostech a družstvech působnost valné hromady akciové společnosti 
Dopravní podnik města Děčín, a. s., schválila Zprávu představenstva o podnikatelské 
činnosti společnosti a o stavu jejího majetku za r. 2023, Roční účetní závěrku za r. 2023 
vč. návrhu na rozdělení zisku, Zprávu dozorčí rady o přezkoumání účetní závěrky, návrhu 
na rozdělení zisku a její činnosti v r. 2023, výši měsíčních odměn pro předsedu 
představenstva a členy a předsedu dozorčí rady a členy a auditora pro ověření účetní 
závěrky za rok 2024 firmu ADaKa, s. r. o., Ústí nad Labem, 

- schválila prodloužení dohod mezi Úřadem práce ČR a statutárním městem Děčín 
na dotovaná integrační pracovní místa (IPM), 

- schválila plán slavnostních obřadů na I. pololetí roku 2025 a stanovení úřední místnosti 
pro konání svatebních obřadů, 

- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací do 250 tis. Kč subjektům pracujícím v oblasti 
sportu pro rok 2024, 

- schválila vyčlenění finančních prostředků na realizaci akce s názvem „Sportovní hala 
v ulici Maroldova 1279/2, Děčín I“, 

- projednala žádost Základní školy a Lesní mateřské školy Jurta o souhlas s navýšením 
kapacity a rozhodla o vydání stanoviska: Statutární město Děčín nemá námitek 
k navýšení kapacity Základní školy a Lesní Mateřské školy Jurta na celkovou kapacitu 
135 žáků, 

- schválila zavedení mimořádných spojů MAD do náhradní zastávky Teplická 
do 15.12.2024, 

- schválila odměny ředitelům příspěvkových organizací, 
- projednala informaci o projektu „Podpora znevýhodněných osob a osob s dočasnou 

ochrannou na TP v Děčíně“ a schválila podání žádosti o dotaci do Operačního programu 
Zaměstnanost + s tím, že případné přijetí dotace bude projednáno v zastupitelstvu města, 

- schválila partnerství statutárního města Děčín s možností získání finančního příspěvku 
v projektu EUI-IA španělského města Bilbau, jehož projekt bude využívat tepelná čerpadla 
voda-voda a geotermální vrty doplněné hydrotermální sítí k zajištění efektivního vytápění 
a chlazení, optimalizovat spotřebu energie a minimalizovat emise uhlíku. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- setkání s vedením společnosti TERMO a.s. Děčín Ing. Sedláčkem, na téma rozvoj 

teplárenství a energetiky v DC, včetně cenové politiky a majetku firmy, 
- setkání s občany města Děčín na téma staveb ve městě ul. Teplická, velmi užitečné 

jednání, které by mělo vést k lepší koordinaci prací a operativnímu informování obyvatel a 
podnikatelů v dotčené oblasti, 

- zahájení akce Děčínské chirurgické dny v Děčíně na zámku, nad kterým jsem převzal 
záštitu. Tradiční odbornou veřejností vysoce ceněná a hojně navštívená akce, 

- setkání s představitelem Židovské obce Děčín p. Comorkem, jednání o širším zapojení 
synagogy do kulturního života ve městě i o hledání plochy pro židovský hřbitov, 

- zahájení divadelní sezóny v Městském divadle Děčín,  
- vernisáže výstavy „Oceloví hrdinové“ v Oblastním muzeu v Děčíně, 
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- Chemického fóra Ústeckého kraje v Mostě, o perspektivách chemické výroby jako 
tradičního odvětví v Ústeckém kraji, s důrazem na péči o životní prostředí a bezpečnost 
obyvatel, 

- několika jednání na KÚ Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, o dopravní politice, rozvoji 
středního školství na Děčínsku, o lékařské pohotovosti a dalších tématech, 

- předávání cen "Přívětivý úřad" v Klementinu v Praze, kde jsme se udrželi na stupních 
vítězů v Ústeckém kraji (3. místo), 

- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, o zvládání povodní,  
o prioritách rozvoje města do r. 2026, o vývoji kolem územního plánu a o vzájemných 
informacích, 

- setkání s podnikateli Děčína v sále A6, o rozvoji města a jeho infrastruktury, 
o záměrech zaměstnavatelů, o podpoře podnikatelů v oblasti kulturního a sportovního 
života města, 

- zahájení „Dne zdraví“ v OC Pivovar v Děčíně, k podpoře sociálních a zdravotních služeb 
ve městě, 

- jednání s Agenturou pro sociální začleňování v Děčíně,  
- jednání ohledně změny stanov Svazu měst a obcí ČR – online, 
- jednání o územním plánu města – o vypořádání připomínek dotčených subjektů k 12. 

změně Územního plánu a časových aspektech jejího schválení, a k pokračování procesu 
řízení k přijetí nového návrhu ÚP Děčína. 

 
MP (městská policie): 
 
- do základního kurzu nastoupil nový zájemce o práci strážníka. Zkoušku odborné 

způsobilosti před komisí ministerstva vnitra bude skládat na konci tohoto roku. Personální 
stav strážníků městské policie je tak zcela naplněn, 

- zástupci městské policie se účastnili jednání na téma připravovaného měření rychlosti za 
účasti zástupce Oddělení dopravně správních agend Krajského úřadu Ústeckého kraje. 
Cílem jednání bylo vyřešit dosavadní nejasnosti ohledně systému zaznamenávání a 
zpracování přestupků, 

- Město Děčín obdrželo informaci o podpoře projektu „Rozvoj bezpečnostního kamerového 
systému města Děčín s využitím 5G“. Projekt počítá např. s pořízením nových 
bezpečnostních kamer, pořízením analytického softwaru, modulem pro monitorování 
dopravy. Městská policie připravuje ve spolupráci s odborem strategií a informačních 
technologií nutné podklady pro realizaci projektu v roce 2025.V průběhu září a října se 
v souvislosti s přípravou realizace uskutečnila řada pracovních jednání všech 
zainteresovaných stran, 

- oddělení prevence kriminality pokračovalo ve spolupráci s Okresním soudem v Děčíně 
s přednáškami na základních a středních školách v Děčíně se zaměřením na kriminalitu 
mladistvých. 
 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Pracovní skupiny Zabydlování – aktuálně zabydleno 8 domácností, u jedné domácnosti 

probíhá šetření, sociální práce, 
- evaluace projektu Rozvoj systémů pro sociální začleňování – vyhodnocení spolupráce 

ASZ s městem, výsledky povedou k případnému zefektivnění práce lokálního 
koordinátora a dalších složek v rámci AZS, 

- Akčního plánu pro klima pořádaný pro zastupitele města a veřejnost v rámci 
realizovaného projektu městem, 

- schůzky se zhotovitelem o nastavení spolupráce při přípravě čipování kontejnerů, 
komunikace a informovanosti ohledně odpadového hospodářství, 
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- jednání ohledně případného převzetí zubní ordinace městem, podmínky, medializace, 
- veřejného setkání s občany k připravované další etapě revitalizace Podmokel – Teplická 

ulice, 
- kontrolního dne na Benešovské ulici – rekonstrukce objektu pro krizové bydlení, zahájení 

prací, 
- zahájení slavnostního otevření zemědělské výstavy SŠZZ A. E. Komerse, Děčín – 

Libverda, 
- Pracovní skupiny odpady zapojení právnických osob do systému odpadového 

hospodářství města Děčín, 
- zahájení divadelní sezóny, 
- Pracovní skupiny Smart city, propojení IT při registraci a následné smlouvě s právnickými 

osobami při zapojení do systému odpadového hospodářství města Děčín, 
- Komise Prevence kriminality, viz zápis komise, 
- Kampaně EkoKom – demonstrativní výsyp 0,5 t SKO, přetřídění a správné zařazení 

odpadu, edukativní program pro žáky MŠ a ZŠ 
- 4. ročníku Podmokelský Októbrfest 2024 včetně jeho moderování, snaha oživit prostor 

bývalé tržnice u Husova náměstí, 
- Týdne nejen pro seniory – jednotlivých akcích včetně zahájení a ukončení, pravidelné 

každoroční akce nejen pro seniory, 
- Pracovní skupiny k domovnímu řádu k objektu č.p. 104 - ubytovna zařazena dle 

Koncepce bydlení do kategorie I., zavedení stálé recepční služby, nutná úprava 
stávajícího domovního řádu, 

- setkání s velkými zaměstnavateli v našem městě pod záštitou OHK, 
- semináře Rozvoj střednědobého plánování v Ústeckém kraji – týkal se především terénní 

sociální práce, pokračování předchozího semináře zabývajícího se nízkoprahovými 
zařízeními, 

- jednání k fungování a příkladu dobré praxe Kontaktního místa bydlení na Městském úřadě 
v Rumburku – realizováno z projektu, v provozu cca dva roky, úspěšné, daří se 
zabydlovat osoby ohrožené bytovou nouzí i v rámci ORP, 

- poděkování pracovníkům v sociálních službách a zahájení Týdne zdraví a služeb – 
navázal na Týden nejen pro seniory, letos poprvé rozvrženo do dvou samostatných týdnů, 
osvědčilo se, 

- prezentací sociálních služeb na Dni zdraví a služeb v OC Pivovar – součástí Týdne zdraví 
a služeb, přímé prezentace jednotlivých organizací, seznámení veřejnosti s konkrétními 
poskytovanými službami v našem městě, 

- online prezentace MŽP, ministra Hladíka k zálohování PET a kovových nápojových obalů 
k připravovanému zákonu, 

- jednání k prodeji nemovitosti bývalé ZŠ v Chrochvicích – úprava smluvních podmínek 
- místního šetření v parku v ulici Chelčického – redukce stávající zeleně, údržba, 

bezpečnostní opatření, 
- jednání k rozpočtu SMS, ZOO a CSS – návrhy rozpočtů na rok 2025 u p.o. v gesci 

náměstkyně, 
- Regionálního fóra podpory investic do bydlení SFPI v CAMP Praha – představení 

dotačních možností pro dostupné bydlení, příklady úspěšných realizací v obcích a 
městech, 

- Lokálního partnerství – pravidelné setkání za účasti zástupců jednotlivých institucí a 
organizací pracujících v sociálních službách, 

- Konference energetiky a odpadového hospodářství 2024 konané SMO ČR včetně 
workshopu zaměřeného na možnosti finančních úspor v souvislosti s možným odpočtem 
DPH za obalovou složku odpadů.  

  
 
Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- Evropského týdne mobility (16.09.-20.09.2024) – setkání s veřejností, 
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- jednání o možnostech v rámci projektů SFDI - Lávka pro pěší DC-020L, Horní Žleb,   
- koordinačního jednání Dolní Žleb - možnost využití lesní cesty a „Koňáku“ pro budoucí 

plánované stavby v Dolním Žlebu, 
- akce Otočíme Komenského - veřejná diskuse s výsledkem a) poskytnutí cca 500 tis Kč na 

obnovu mobiliáře apod, b) vznik studentského participativního rozpočtu, 
- Skalní čety - online – řešení problematiky podání žádosti, 
- setkání s občany na téma staveb ve městě - ul. Teplická, 
- jednání s vlastníky inženýrských sítí (v souvislosti se snahou města o koordinaci 

jednotlivých staveb na území města na rok 2025. Předmětem jednání bylo seznámení s 
plánovanými investičními záměry, opravami a rekonstrukcemi staveb a inženýrskými 
sítěmi jednotlivých investorů na území města Děčín, a snaha o časové zkoordinování). 

- Komise pro urbanismus a architekturu, 
- Pracovní skupiny ITS (inteligent transportation system) - jednání ohledně dokončení 

podkladů k podání další fáze projektu na ITS vzhledem k předběžnému schválení žádosti 
o dotaci,  

- schůzka s Ing. Sivičkem – možnosti účasti v projektech souvisejících s výstavbou továrny 
na polovodiče v Drážďanech, 

- Smart City – online, 
- semináře Energetického centra Ústeckého kraje (ECUK) - elektromobilita/dobíjecí 

infrastruktura - 11/2024 - příprava --> foolow-up meeting, 
- Pracovní skupiny Parkování – příprava koncepce parkování, 
- jednání v rámci investorských aktivit „Truhlárna“ Děčín 1, 
- Elektromobility Děčín - komunitní energetika – příprava nové pracovní skupiny, 
- online jednání ohledně připojení k projektu EUI-IA (European Urban Initiative – Innovation 

Actions - Evropská městská iniciativa – inovační akce) 
- setkání zástupců statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín s podnikateli a 

zástupci velkých firem a Okresní hospodářskou komorou Děčín, 
- jednání ohledně výstavby nového Pumptracku, 
- jednání v rámci cyklodopravy s Michalem Horáčkem - cyklokoordinátor (projekt k úpravám 

na Labské stezce od Tyršova mostu do Dolního Žlebu, propojení s Českou Kamenicí, 
atd.), 

- jednání se zástupcem firmy Datwyler, 
- jednání s odborem dopravy ÚK, ŘSD, DPČR – ohledně oprav na silnici I/13 – Teplická,  
- investiční akce - shromažďování a sdílení dat - Roman Žaloudek, 
- jednání o dalším postupu - nemovitost Labské nábřeží,   
- dotace na demolici SFPI – bývalá školka Březiny,  
- Východní nádraží - plán dalších kroků města, 
- jednání lokalita Chmelnice - zástavba RD, 
- schůzka s  (Labe – přístavní můstky), 
- EPC projektů ZŠ Kosmonautů – jednání ohledně akustiky, 
- výměna VZT jednotek v aquaparku. 

 

 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- zasedání Krizového štábu – povodňová komise, 
- online semináře MŠMT na téma „Střední článek podpory ve školství“, 
- jednání školské komise, 
- zahájení II. Ročníku mezinárodní konference o historii plavby, obchodu a života na Labi, 
- zahájení překážkového závodu Sokol Raptor v rámci akce Tyršův Děčín, 
- jednání ke zpracování studie nové tělocvičny v ulici Vokolkova,  
- předání Mgr. Michaele Beranové jmenování do funkce ředitelky ZŠ a MŠ Vojanova, 
- jednání o projektu modernizace ZŠ Kamenická, 
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- jednání ke změně způsobu svěření majetku do péče příspěvkových organizací, 
- odstartování závodu Běh Velké Skály na Atletickém stadionu ASK Děčín, 
- slavnostního otevření boletické pobočky Městské knihovny Děčín, která se přestěhovala 

z místní základní školy do nových prostor na ulici Vítězství, 
- schůzky s TJ SOKOL ohledně využití pozemku v Riegrově ulici, 
- setkání zástupců statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín s podnikateli a 

zástupci velkých firem a Okresní hospodářskou komorou Děčín, 
- jednání k modernizaci a výměně vzduchotechniky ve Sportovní hale Maroldova, 
- jednání Kulturní komise, 
- porady s řediteli ZŠ a MŠ, 
- jednání se zástupci HC Děčín o financování provozu zimního stadionu, 
- ukončení inspekce ČŠI na DDM Děčín, 
- jednání se zástupcem Česká unie sportu o spolupráci na vyhlášení ocenění Sportovce 

okresu Děčín, 
- schůzky s ředitelem Děčínské sportovní o rozvoji a modernizaci Aquaparku, 
- projednávání rozpočtu odboru školství, včetně účasti zástupců velkých příspěvkových 

organizací, 
- setkání s p. Antonínem Moravcem a vedoucí MCK nad vyhodnocením velkých kulturních 

akcí Rogalo DC, Živá Křížovka a Podmokelský Októbrfest v roce 2024,  
- projednání příprav vánočního programu letošní Vánoční uličky a akcí Rogalo DC a Živá 

Křížovka v roce 2025, 
- jednání se zástupcem FK Junior o financování provozu fotbalových stadionů, 
- projednání rozpočtu odboru místního hospodářství, 
- mimořádného jednání rady města, 
- jednání se zástupci BK Děčín o financování provozu basketbalové haly,  
- jednání k přípravám Labefestu 2025, 
- jednání Kulturní komise, 
- ukončení inspekce ČŠI na ZŠ Kamenická, 
- zahájení II. Ročníku Hackathonu ML/AI 2024. Letošní ročník byl zaměřený na umělou 

inteligenci (Al) a strojové zpracování dat (ML), 
- projednání rozpočtu Městského centra kultury a cestovního ruchu, 
- setkání s předsedkyní Divadelního spolku Karel Čapek, 
- jednání Sportovní komise. 
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání Povodňové komise, 
- jednání k problematice Husova náměstí (nepořádek, bezdomovci), 
- jednání Probační a mediační služba – tresty VPP, 
- jednání k problematice K-centra Děčín, 
- jednání p. Hyklovou odd. silničního správního a dopravního úřadu – vraky, 
- řešení problémů šikany na základních a středních školách, 
- jednání Komise prevence kriminality, 
- jednání s Policií ČR – řešení problémových barů a restaurací v Děčíně, 
- zajištění kulturní akce 4. Podmokelský pivní Októbrfest, 
- jednání ZŠ Máchova – zabezpečení školy, 
- jednání ohledně problémových parků v Děčíně, 
- jednání s PhDr. Viktora - prevence kriminality, 
- přednášky na ZŠ Školní se soudci, 
- jednání Lokálního partnerství kriminality mládeže. 
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Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Nadlimitní 

• Pojištění vozidel 
 

 
Podlimitní 

• Sportovní hala v ulici Maroldova 1279/2, Děčín I 

• 2/Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost 
 

PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
 
Nadlimitní 

• Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín III. etapa 
 

Podlimitní 

• Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín 

• Změna užívání MŠ Saská 259/40, Děčín X 
 

VZMR 

• Městský architekt 

• Zajištění výkonu TDS+BOZP pro akci s názvem Poskytování energetických služeb 
metodou EPC v Děčíně 

• Zpracování PD - MŠ Liliová 277/1, Děčín II, Revitalizace objektu a nížení energetické 
náročnosti budovy 

• Zpracování PD – ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, Snížení energetické náročnosti 
budovy 

• 3/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 
 

Před podpisem smlouvy 

• 2/Oprava I.PP včetně sanace stěn a podlahy Tolštejn 

• Květinová výzdoba města 

• Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV - Podmokly 
 

Uzavřené smlouvy 
FVE do 50 kWp 6 částí 
FVE nad 50 kWp 5 částí 
Rekonstrukce havarijního stavu místní panelové komunikace – Děčín, Dolní Žleb (podlimitní) 
Pořízení elektromobilu pro potřeby Magistrátu města Děčín (VZMR) 
Zpracování PD – Zateplení objektů v areálu ZŠ Děčín XXXII, Míru 152 (VZMR) 
2/Zpracování PD – Parkovací dům p.p.č. 1250/35 k.ú. Děčín (VZMR) 
Zpracování projektových dokumentací pro naplnění standardů konektivity na ZŠ v Děčíně 
(VZMR) 
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Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- dne 16.09.2024 proběhl v rámci projektu „Pakt starostů a primátorů – zpracování Akčního 

plánu pro udržitelnou energii a klima“ Akční den pro klima a energii, z důvodu povodní byl 
přesunut z knihovny do budovy ČVUT. Dne 18.09.2024 byla podána žádost o dotaci do 
NPŽP na zateplení objektů DDM Teplická, 

- dne 20.09.2024 proběhlo koordinační jednání se správci a vlastníky inženýrských sítí na 
území města Děčín, 

- dne 30.09.2024 byla podána žádost o dotaci do NPŽP na zateplení MŠ Saská, 
- žádost o dotaci na zateplení objektů a revitalizaci areálu ZŠ Březová III, Děčín 369/25 

nemohla být podána z důvodu nesouladu s podmínkami výzvy č. 8/2024 NPŽP, 
Energetické úspory veřejných budov, které vyžadují, aby podpořené projekty byly 
realizovány nejpozději do 15.06.2026. Plánované dokončení našeho projektu je až ke 
konci roku 2028, 

- u projektu na demolici objektu bývalé MŠ Březiny podaného do výzvy MMR, Demolice 
budov v sociálně vyloučených lokalitách, jsme zařazeni mezi náhradníky, 

- obě dotace na „Pořízení komunitní fotovoltaické elektrárny ve městě Děčín byly získány. 
Na 1. etapu realizace probíhá podpis smlouvy, na 2. etapu město nyní obdrželo 
Rozhodnutí o poskytnutí finančních prostředků, 

- u projektů na výměnu veřejného osvětlení 1. a 2. etapa probíhá realizace, u 3. etapy byla 
podána žádost o dotaci a současně probíhá příprava veřejné zakázky, 

- v současné době probíhá realizace projektu „Modernizace odborných učeben v 
děčínských základních školách II“, kde na ZŠ Na Pěšině a ZŠ Kamenická probíhají 
stavební práce, 

- v rámci ITI-ÚChA jsme obdrželi nabídku využít zbytkovou alokaci včetně dalších finančních 
prostředků na podaný investiční záměr „Zvýšení bezpečnosti dopravy v Děčíně“. Nabídku 
jsme přijali s tím, že záměr bude upraven a v rámci projektu se zrealizuje autobusová 
zastávka Tyršova. Nyní čekáme na výsledek jednání Řídicího výboru ITI-ÚChA, 

- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt „Vybavení školních klubů a školních družin v 
Děčíně“ na 4 základních školách, které o výzvu projevily zájem. Zároveň probíhá příprava 
žádosti o dotaci na projekt „DDM Boletice – projektová dokumentace“, 

- průběžně probíhá správa agendy DPmD a.s., 
- u projektu „Blesková povodeň 2021 – Obnova majetku po živelních pohromách“ probíhá 

realizace akcí MK Družstevní a MK Na Nivách, 
- u projektu „Tvoříme Děčín 2024“ proběhlo dne 9.9.2024 veřejné projednání návrhů, ve 

dnech 9.-30.9.2024 probíhala výstava návrhů v Centru Pivovar a ve dnech 9.-30.9.2024 
probíhalo všelidové hlasování o realizaci návrhů, 

- proběhla aktualizace projektových záměrů škol, školských zařízení zřízených statutárním 
městem Děčín a příspěvkové organizace ZOO Děčín a jejich zařazení do tabulky 
investičních priorit, která je součástí Strategického rámce MAP v rámci projektu „MAP IV 
rozvoje vzdělávání pro SO ORP Děčín“, 

- probíhá příprava projektu na využití geotermální vody ve spolupráci s partnerským 
španělským městem Bilbau v projektu EUI-IA, 

- byla podána žádost o dotaci na projekt „Podpora znevýhodněných osob a osob s 
dočasnou ochranou na trhu práce v Děčíně“, 

- byly podány žádosti o dotace na Kurzy umělé inteligence I – IV, 
- probíhá příprava zadávací dokumentace na projekt „Rozvoj bezpečnostního kamerového 

systému města Děčín s využitím 5G“ a nastavování harmonogramu. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
 pokračoval v pracích na návrhu rozpočtu na rok 2025 včetně projednání návrhu s vedením 

města a jednotlivými odbory a útvary magistrátu a zástupců příspěvkových organizací, 
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 na základě jednání s vedením města a příslušnými odbory magistrátu zpracoval pro jednání 
orgánů města přehled prioritních jmenovitých akcí k zavázání jejich financování z rozpočtu 
r. 2025, 

 zúčastnil se pracovní porady na MF ČR k předávání údajů shromažďovaných GFŘ od 
provozovatelů digitálních platforem správcům místních poplatků zejména pro potřebu 
vyhledávací činnosti u místního poplatku z pobytu, 

 zpracoval aktualizaci Směrnice č. 4 ke správě pohledávek s ohledem na zákonné změny, 
 zúčastnil se jednání k vyhodnocení změn přístupu ke správě majetku, s nímž nakládají 

příspěvkové organizace, 
 ve spolupráci s OSIT jednal s Národní rozvojovou bankou o přípravě smlouvy o úvěru na 

dotační akce, 
 ve spolupráci s městskou policií zavedl elektronickou evidenci příkazových bloků v Radnici 

VERA. 
 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
OMH se prostřednictvím vedení města dozvěděl informaci, že vlastník objektu bývalé 
restaurace Švejk již nemá zájem pokračovat v prodeji nemovitostí statutárnímu městu Děčín, 
dosud není informace od vlastníka písemně, jakmile bude k dispozici, bude předložen návrh 
na revokaci příslušných usnesení RM, ZM. 
 
Zahájené akce: 
- byla zahájena akce Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín III, Březová 369/25, 
- byla zahájena akce Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín IX, Na Pěšině 330, 
- byla zahájena akce Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, 
- byla zahájena rekonstrukce místní komunikace a chodníků pod nemocnici v Děčíně 

v rámci stavby „oprava MK ul. Purkyňova x U Nemocnice“, 
- byla zahájena rekonstrukce havarijního stavu komunikace v Dolním Žlebu nad 

železničním koridorem v rámci stavby „rekonstrukce havarijního stavu místní panelové 
komunikace Děčín, Dolní Žleb“, 

- byla zahájena další etapa oprav v Podmoklech v rámci stavby „Obnova historické části 
Podmokel – etapa D, ul. Teplická“,  

- byla zahájena akce Vypracování projektové dokumentace – Sanace stropních konstrukcí 
společenského domu Střelnice. 

 
Dokončené akce: 
- byla dokončena akce ZŠ Na Pěšině 330, Děčín IX – stavební úpravy sociálního zařízení v 

pavilonu T2, 
- byla dokončena akce MŠ Děčín IX, Na Pěšině 331 - stavební úpravy objektu. 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání porady projektů – příprava participativního rozpočtu města „Tvoříme Děčín 2025“, 

aktualizace územní studie Podmokel, partnerství města v zahraničním projektu k využití 
tepelných čerpadel,  

- zasedání Krizového štábu a Povodňové komise – řešení zářijové povodňové situace 
v Děčíně, 

- jednání k zásobování staveb při opravách komunikací v Děčíně-Dolním Žlebu, 
- jednání ke studii na revitalizaci Zámeckého náměstí, 
- koordinačního jednání s vlastníky inženýrských sítí,  
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- pracovní porady ke spuštění provozu úsekového měření za účasti kompetentních 
zaměstnanců magistrátu a krajského úřadu,  

- jednání k rozpočtu na rok 2025 a k plánovaným investičním akcím v roce 2025, 
- setkání s občany města Děčín – informování k opravě Teplické ulice v úseku od Černého 

Kladna ke křižovatce ulice Prokopa Holého, rekonstrukce Domu krizového bydlení na 
Benešovské ulici,  

- zdvořilostní návštěvy 55 volebních okrsků v Děčíně a vybraných okrsků obcí POÚ Děčín – 
podpora činnosti členů okrskových volebních komisí ve dnech krajských voleb, 

- jednání s řediteli základních škol na území města Děčín (ZŠ Kamenická, ZŠ Dr. Miroslava 
Tyrše, ZŠ Míru, ZŠ Březová) – řešení problematiky na různá témata (údržba škol, 
bezpečnost dětí a pedagogického sboru apod.), 

- porady Ministerstva vnitra s tajemníky obecních úřadů ORP – aktuální informace ze sekce 
legislativy a státní správy, aktuální informace k zákonu o správě voleb, novela zákona o 
občanských průkazech a zákona o cestovních dokladech, aktuální informace k zákonu o 
základních registrech, návrh zákona o ochraně ovzduší, návrh zákona o podpoře 
v bydlení, novela občanského zákoníku – veřejný opatrovník, novela zákona o úřednících, 
aktuální informace k organizaci zkoušek vstupního vzdělávání a ZOZ, správa 
živnostenského podnikání, informace z činnosti odboru veřejné správy, dozoru a kontroly 
Ministerstva vnitra,  

- setkání tajemníků Ústeckého kraje – výměna zkušeností v oblasti přestupků, revitalizaci 
chodníků ze Státního fondu dopravní infrastruktury, dotací poskytovaných městem, volební 
agendy apod. 

- setkání se zástupci statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín s podnikateli a 
zástupci velkých firem a Okresní hospodářskou komorou Děčín na téma: Parkování a 
doprava ve městě, Strategický plán rozvoje města, stavební akce v následujícím období, 
ekonomika a investiční akce města, 

- společně s primátorem města slavnostního předání cen Přívětivý úřad pro rok 2024, kde 
statutární město Děčín obdrželo 3. místo v rámci Ústeckého kraje, 

- pracovní schůzky Benchmarkingové iniciativy za účasti tajemníků statutárních měst České 
republiky – výměna zkušeností v oblasti místních poplatků, správy a vymáhání 
pohledávek, digitalizaci stavebního řízení (aktuální informace a řešení problémů), 
novelizace zákoníku práce, zvýšení nákladů na kybernetickou bezpečnost, příspěvku na 
přenesenou působnost v připravovaném státním rozpočtu apod., 

- jednání na Městském úřadu Rumburk na téma komunitního bydlení společně 
s náměstkyní primátora Ing. Bc. Lehkou a lokálním koordinátorem PhDr. Viktorou,  

- jednání se zástupcem ředitele Střední školy řemesel a služeb – nastavení vzájemné 
spolupráce v dalším období v oblasti gastro a v oblasti fotografování významných míst 
v Děčíně, 

- zasedání Sociálního fondu Magistrátu města Děčín – příprava společenské akce pro 
zaměstnance magistrátu a města v závěru letošního roku, 

- Celostátního odborného semináře Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů ČR, z. 
s. – odborný blok Ministerstva vnitra ČR (připravovaná a platná legislativa a její změny, 
zákon o úřednících ÚSC, aktuální úkoly elektronizace veřejné správy), aktuální informace 
zmocněnkyně pro lidská práva, sociální problematika a pečovatelské služby, novela 
Zákoníku práce a katalog prací, podmínky bezpečnosti a ochrana úředníků (ochrana 
úředníků, zejména OSPOD i samosprávy), nový stavební zákona a ISSŘ v praxi (poznatky 
ze zavedení digitalizace staveních řízení na staveních úřadech, kvalifikační předpoklady a 
platové zařazení pracovníků stavebních úřadů), zákon o podpoře bydlení (aktuální 
legislativa, význam a dopady pro města a obce), 

- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu a města u příležitosti pracovních a 
životních výročí. 

 
 
  



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města dne 19.09.2024 
 
 
Mgr. Chmelík 
Vznesl námět na přizvání zástupců Osadních výborů v Děčíně na zasedání zastupitelstva 
města v okamžiku, kdy předkládají zápis k projednání za předpokladu pevně stanoveného 
času. 
Odpověď: 
V návrhu programu na zasedání zastupitelstva města bude stabilně, jako první bod programu, 
uveden speciální bod s názvem „Problematika výborů Zastupitelstva města Děčín“. Do tohoto bodu 
programu budou zařazeny zápisy ze zasedání všech výborů (kontrolní, finanční a osadní). Bude 
tak sjednoceno projednávání zápisů ze zasedání výborů v jednom bodě, tzn. pohromadě, jako 
ucelená problematika výborů. Bude to první bod jednání, tzn. předpoklad je, že materiály (zápisy) 
se budou projednávat jako první v pořadí hned na začátku zasedání. Zástupci osadních výborů 
budou za na zasedání přizváni vždy, když budou předkládat zápis k projednání a budou tak 
přítomni na zasedání již na začátku zasedání a nebudou omezováni časem. 

 
 
Ing. Kubš 
Za 1. pololetí 2023 byl hospodářský výsledek Dopravního podniku města Děčín přes 10 mil. 
Kč a za 1. pololetí 2024 jen necelý 1 mil. Kč. Čím je způsoben propad ve výsledku 
hospodaření o téměř 10 mil. Kč? 
Odpověď: 
Odpověď zpracovala Ing. Monika Kubíčková, ekonomická náměstkyně Dopravního podniku města 
Děčín, a. s. 

 
Porovnání výsledku hospodaření 1. pololetí roků 2023 x 2024: 

 
Rok 2023 x 2024 – náklady: 

− Cena CNG byla v roce 2023 nasmlouvána na základě spotu, který se vyvíjel pozitivně a náklady 
byly nižší než plánované o 6,2 mil. Kč. V roce 2024 byl plyn nakoupen za pevné ceny 
prostřednictvím Magistrátu města Děčín – rozdíl v nákladech je meziročně + 3 mil. Kč (rok 
2024). 

− Náklady na opravy autobusů MAD vzrostly meziročně o cca + 1,5 mil. Kč. 

− Nárůst mezd byl meziročně vyšší o cca 7 % - + 3 mil. Kč (rok 2024). 

− Plánované opravy v roce 2024 (střecha hlavní budovy) byly v roce 2024 vyšší o + 1 mil. Kč. 

− Celkový meziroční rozdíl nákladů - + 10 mil. v roce 2024. 
 

Rok 2023 x 2024 – výnosy: 

− Navýšení referenční sazby od Ústeckého kraje bylo v roce 2024 oproti roku 2023 + 4,3 mil. Kč. 

− V roce 2024 byla položka kompenzace města nižší, oproti předchozímu roku o - 5,5 mil. Kč. 
 

Celkový meziroční rozdíl výnosů - + 0,4 mil. Kč v roce 2024. 
 
Přesný detail hospodaření společnosti DPmD, a. s. je součástí Zprávy pro statutární město Děčín 
za  
1. pololetí roku 2024 (zprávu o hospodaření společnosti členové zastupitelstva města obdrželi). 

 
 

Bylo by možné zastupitelům zaslat schválená rozpočtová opatření? 
Odpověď: 
Schválená rozpočtová opatření jsou zveřejněna na webových stránkách města - 
https://www.mmdecin.cz/hospodareni-mesta-sluzby/2024 
 
 
 

https://www.mmdecin.cz/hospodareni-mesta-sluzby/2024


Požaduje informace, jak je ze strany magistrátu řešena situace v Děčíně-Dolní Žleb ve věci 
problematiky „Ohrožení obyvatel obce Děčín-Dolní Žleb a jejich majetku způsobené těžbou 
dřeva“ a jak se situace vyvíjí. 
Odpověď: 
Magistrát města Děčín, odbor životního prostředí, jako příslušný orgán státní správy lesů není 
oprávněn zasahovat do těžby vlastníka lesních pozemků, pokud nedochází k porušení zákona  
č. 289/1995 Sb., o lesích, ve znění pozdějších předpisů. Vlastník lesního pozemku, případně 
realizační těžební firma (dle smluvního vztahu), nese veškerou odpovědnost za případnou 
způsobenou škodu na majetku, zdraví nebo životě osob. O obavách obyvatel Děčín-Dolní Žleb byl 
informován příslušný zástupce státního podniku Lesy ČR (Ing. John). 
 
 
Vznesl požadavek na řešení technického přihlášení do diskuse v rámci zasedání 
zastupitelstva města, kde je značná prodleva. 
Odpověď: 
Obraz, který se promítá na projekční plochu v sále budovy A6, je nejprve zpracován odbavovacím 
pracovištěm, které sbírá audio a video signál z hlasovacích jednotek, kamer a počítačů servisu 
(ovládací software hlasovacího zařízení a prezentace pozemků), a následně je tento obraz 
promítán. Čas, který uplyne od stisknutí tlačítka na hlasovacím zařízení a zobrazení informace na 
projekci v sále je max. cca 2 sekundy. Tato latence je způsobena postprodukcí a není možné jí 
více zkrátit. Obdobně je např. mírně opožděn TV signál u internetové televize oproti terestriálnímu 
signálu. Ve velkém sále na Střelnici byly k dispozici dva projektory, z nichž jeden promítal hlasovací 
zařízení a druhý pozemky. Oba projektory byly připojeny přímo na počítače, kde se data 
zpracovávají, a proto byla latence nižší. V zasedacím sále A6 je však projektor jeden, do kterého 
se signál dostává smíchaný z odbavovacího pracoviště pro stream přenosu a tento mezičlánek 
způsobuje mírné opoždění obrazu na projekci. Monitory, které má řídící zasedání před sebou, mají 
odezvu kratší (prodleva max. cca 1 sekunda), jelikož jsou připojeny napřímo a pro každý zdroj 
signálu je jedna obrazovka, tudíž není nutné obraz z několika zdrojů nejprve slučovat. 
 
 
Může se vyhlásit veřejná zakázka bez usnesení orgánů města? 
Odpověď: 
Zadávací dokumentace veřejných zakázek jsou předkládány do jednání rady města od 
předpokládané hodnoty 2 mil. Kč bez DPH v souladu s platnou Směrnicí č. 5 (vnitřní předpis 
magistrátu). Dále zakázky malého rozsahu, které jsou zadávány na výjimku postupem dle této 
Směrnice. 
V souvislosti s diskusí na zasedání zastupitelstva města v září letošního roku se jednalo o 
financování těchto zakázek. Žadatel o veřejnou zakázku by měl mít již v době žádosti o zakázku 
jasné z jakých prostředků bude zakázka financována, aby následně při podepisování smluvního 
závazku neporušil rozpočtovou kázeň a byl smluvní závazek kryt. Po uzavření smlouvy není možné 
zakázku zrušit, navíc zde vzniká dodavateli legitimní očekávání a má nárok na náhradu nákladů. 
Zadávací řízení lze zrušit, pokud si v zadávací dokumentaci zadavatel vyhradil, v případě 
neobdržení dotace. Tato situace je jiná, jestliže se jedná o akci realizovanou z vlastních finančních 
prostředků. Zadavatel vstupuje do vyhlášení zadávacího řízení s vědomím, že má finanční 
prostředky na danou akci. Tedy, v momentě podpisu smlouvy má finanční prostředky k dispozici. 
Zákon sice zná možnost zrušení zadávacího řízení z ekonomických důvodů, ale tím je myšleno, 
že zadavatel obdrží nabídky s nabídkovými cenami mnohem vyššími, než předpokládal. Případně 
může nastat situace, kdy zadavatel se dostane do situace, kterou nezavinil a nepředpokládal a 
finanční prostředky musí použít na odstranění škod, např. živelné katastrofy. 
Povinností zadavatele je vždy postupovat v souladu s § 6 zákona o zadávání veřejných zakázek 
(ZZVZ), a to včetně zakázek malého rozsahu. To znamená mimo jiné dodržovat zásady 
nediskriminace, transparentnosti a rovného zacházení. Vyhlašovat veřejnou zakázku s výhledem 
na její zrušení z důvodu absence finančního krytí není pouze nevhodné, ale i neetické a morálně 
nepřípustné. 
Takovým jednáním by se město stalo nesolidním partnerem, a ještě více by se snížil okruh 
účastníků ochotných podávat nabídky do zadávacích řízení města. Kromě poškození pověsti je 
zde riziko stížností nebo oznámení podaných na Úřad pro ochranu hospodářské soutěže, Policii 
České republiky či Ministerstvo financí České republiky. 



 
p. Valko 
Vznesl dotazy k předloženému materiálu - Skalní četa: 
1. Proč se na celkovém rozpočtu nepodílí Labské Pískovce?  
2. V materiálu není uvedeno, kolik by případně stála sanace od externího subjektu. Není 

lepší a levnější externí subjekt?  
3. O jaký majetek v rámci města se jedná? O které území ve městě jde?  
4. Odpovídá popis, co bude skalní četa dělat, předloženému materiálu? 
Odpověď:  
1. Na nákladech se podílí Národní park České Švýcarsko - viz příloha „SAB_Naklady_DC_NP“ – 

zelený sloupec (NPCS). 
 

2. Otázka je položena příliš obecně. Nejde jen o cenu za sanaci. Hlavním cílem skalní čety je 
pravidelná kontrola skal, skalník musí ve skalách být a předcházet rizikům, musí vědět o 
vzniklých případných rizikách. Pokud dojde ve skalní stěně k vyvrácení stromu, může dojít i k 
vypáčení a řícení skalního bloku. Pokud se uvolní třeba i menší skalní blok, může uvolnit celou 
skalní stěnu nad ním a těchto situací může nastat nespočet. Je důležité, aby skalník ve skalách 
byl a tyto nastalé situace zjistil okamžitě a neprodleně řešil. Velké sanační zásahy, které budou 
vyžadovat projektovou dokumentaci, budou řešeny externě, neboť skalníci města nebudou 
strojně vybaveni k velkým sanacím. V současnosti neexistuje pravidelná kontrola skal (kromě 
monitoringu vybraných nejrizikovějších bloků). Nedávno došlo k řícení skalního bloku nad 
turistickou cestou na Pastýřskou stěnu, která byla zjištěna jen náhodným místním šetření v jiné 
záležitosti, ihned byl pozván geotechnik k prohlídce místa, zda nehrozí další řícení. Pokud se 
nejedná o velký zásah, může to být pro firmy finančně nezajímavé. Skalní četa je brána hlavně 
jako prevence před možnými haváriemi, které mohou být velmi nebezpečné.  
 

3. Viz příloha (mapa a seznam lokalit, většina se nachází v CHKO Labské pískovce). Tyto přílohy 
jsou zároveň přílohami žádosti o dotaci. 

 
4. Ano, město Děčín v rámci projektu zřídí „skalní četu“, která bude monitorovat stabilitu skalních 

oblastí ve správě města s cílem identifikovat případná nebezpečí, snížit je či eliminovat.  
Náplň práce skalní čety: 

− průběžná vizuální kontrola skalních masívů v terénu, pro identifikaci příznaků aktivního 
porušování skalního masívu i mimo aktuálně měřená stanoviště, 

− průběžná kontrola skalních svahů v terénu,  

− opravy opěrných zdí, rozvolněných součástí svahu a odstraňování rizikových dřevin či 
náletů ve skalních stěnách, 

− rozšíření monitorovacích míst na základě doporučení, které vznikají postupným 
zpracováváním pasportizace skalních masívů na pozemcích statutárního města Děčín, 

− provádění systematického kontrolního monitoringu v dlouhých časových řadách - odečítání 
hodnot v terénu, 

− vizuální kontrola monitorovaných skalních objektů, 

− drobné čištění skal od náletů a kamenů, 

− elektronická evidence výsledků kontrolních sledování, které budou předávány geologovi, 

− nezbytná bezpečnostní opatření malého rozsahu navržená geologem, případně konzultací 
s inženýrským geologem (sanace většího rozsahu budou prováděny externí firmou), 

− drobné nebo lesnické práce ve výškách. 
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D
e

čí
n

N
P

C
S

EUR/pc  Dečín/EUR  NPCS/EUR Děčín/Kč

Offroad pickuptruck

special offroad vehicle (4 wheeler) with 

2pc of winches (front and rear) and 

space for equipment

Terénní  

čtyřkolka

speciální terénní čtyřkolka s dvěmi navijáky 

(vpředu a vzadu) a s úložným prostorem na 

vybavení

1 1 40 000,00 €           40 000,00 €     40 000,00 €             1 000 000,00 Kč      

Working 

equipment

jackammer,  drill, small power set, 

wedges, saws and cutters, hand 

tools

Pracovní 

vybavení

bourací kladiva,  vrtací nástroje, 

rozvíráky, klíny, pily a křovinořezy, ruční 

nářadí

1 1 5 200,00 €              5 200,00 €       5 200,00 €                130 000,00 Kč         

Monitoring 

equipment
tools, electronic tools, IT, …

Monitorovací 

vybavení
drobné nástroje, elektronika, IT, … 1 1 2 000,00 €              2 000,00 €       2 000,00 €                50 000,00 Kč           

furniture, shelves, 

…
Workehop, store, office

Nábytek, 

regály, …
vybavení dílny, skladu a kanceláře 1 8 000,00 €              8 000,00 €       -  €                         200 000,00 Kč         

Climbing gear
climing, high work, forestery-

clibming

Horolezecké 

vybavení
výškové práce, arboristika 3 3 3 000,00 €              9 000,00 €       9 000,00 €                225 000,00 Kč         

Personal 

equipment

field work clothing, safety closthing 

(saw protection)
OOPP

terénní oblečení, bezpečnostní oblečení 

(nepřořezné oblečení)
3 3 3 000,00 €              9 000,00 €       9 000,00 €                225 000,00 Kč         

Other equipment IT, FA kit
Ostatní 

vybavení
 IT, lékárničky, … 3 3 1 600,00 €              4 800,00 €       4 800,00 €                120 000,00 Kč         

Engeneering documentation, plans Inženýring dokumentace, plánování 1 1 20 000,00 €           20 000,00 €     20 000,00 €             500 000,00 Kč         

98 000,00 €     90 000,00 €             2 450 000,00 Kč      

D
e

čí
n

N
P

C
S

EUR/pc  Dečín/EUR  NPCS/EUR Děčín/Kč

Training first aid, climbing, arborist, safety Školení
první pomoc, výškové práce, arboristika, 

BOZP
3 3 1 200,00 €              3 600,00 €       3 600,00 €                90 000,00 Kč           

Fieldworker fulltime
terénní 

pracovník
plný úvazek 2 2 66 922,56 €           133 845,12 €   133 845,12 €           3 346 128,00 Kč      

Geotechnik fulltime geotechnik plný úvazek 1 1 92 150,88 €           92 150,88 €     92 150,88 €             2 303 772,00 Kč      

Geologist Parttime vedoucí geolog poloviční úvazek 0,5 0,5 130 020,48 €         65 010,24 €     65 010,24 €             1 625 256,00 Kč      

294 606,24 €   294 606,24 €           7 365 156,00 Kč      

Paušál D
e

čí
n

N
P

C
S

Dečín/EUR NPCS/EUR Děčín/Kč

administrativní 

náklady 1 43 650,93 €           43 650,93 €     43 650,93 €             1 091 273,25 Kč

cestovní náklady 1 14 550,31 €           14 748,27 €     14 748,27 €             368 706,75 Kč
Paušál celkem 58 399,20 €     1 459 980,00 Kč

451 005,44 €   11 275 136,00 KčCelkem náklady - statutární město Děčín

Total personal costs Celkové náklady personální 

Zřízení skalní čety

Celkové počáteční náklady 

Personální náklady

Geological unit starting cost

Personal costs

Total starting costs

Equipment Vybavení

Services Služby


